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Interpelacja

W sprawie wymalowania przeiScia dla pieszych w pobliiu pnystank6w autobusowych pny ulicy
Brzezinowej na wysokoici ulicy Botanicznej

Szanowny Panie prezydencie,

W imieniu miesrkalrcow osiedla Michelin proszq o wymalowanie przejscia dla pieszych w
pobliiu prrystank6w autobusowych przy ulicy Brzezinowej na wysokosci ulicy Botanicznej.

Mieszkafcy zgtaszajq problem komunikacyjny w zwiqzku z zamkniqciem ulicy Szkolnej i przeniesienie
przystankow autobusowych na ulicq Brzezinowq. Mieszkadcy nie mogq bezpiecznie przej5e na drugq
stronq ulicy by dotrzec do przystanku. Stanowi to duie zagroienie dla zdrowia i iycia pieszych w tym
dzieci i mlodzie2y.

Uprzejmie proszq pana prezydenta o pomoc w tej sprawie.
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